
Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Malšice dne 13. 11. 2023 
 

Přítomni:  

Emil Kubašák 

Ida Černá 

Radka Křivánková 

Šárka Jindrová 

Hana Frantíková 

Lenka Hejná 

 

 

Host: 

Kristina Zůbková – ředitelka ZŠ a MŠ Malšice 

 

 

Program:  

1. Prezence členů školské rady. 

 

2. Veřejným hlasováním zvolili členové školské rady:  

- předsedu Radku Křivánkovou  

- místopředsedu Hanu Frantíkovou. 

 

3. Školská rada konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů, a proto je usnášení 

schopná.  

 

4. Školská rada schválila výroční zprávu školy za školní rok 2022/2023 a svůj jednací řád. 

Tento nabývá účinnosti dnem jeho schválení a podpisem předsedy školské rady. 

 

5. Ředitelka ZŠ a MŠ Malšice paní Kristina Zůbková seznámila přítomné s návrhem rozpočtu 

pro rok 2024 ve výši 3,4 mil. Kč. Na rok 2024 se mimo jiné plánuje obnova oplocení 

tenisového a multifunkčního hřiště u školy a instalace elektronického docházkového systému 

Otvírák – obědový čip umožní otevření dveří v určitou denní dobu (systém bude propojený 

též s Edupage) a zamezí se tak pohybu cizích lidí po budově školy. Na docházkový systém 

Otvírák je škola technicky připravena, pomocí čipu se budou otvírat troje vstupní dveře do 

školy – hlavní vchod, zadní vchod na terasu školy a vchod u tělocvičny. 

 

6. Ředitelka paní Kristina Zůbková seznámila dále členy školské rady s vizí Malšické školy – 

poskytovat vzdělání pro děti současné doby, podporovat společné prožitky a kolektivní 

spolupráci v bezpečném prostředí.  

 

7. Členové školské rady souhlasí, aby jejich emailové adresy byly zveřejněny na webu školy: 

 

Emil.Kubasak@hochtief.cz 

ida.cerna@seznam.cz 

radkakrivankova@zsmalsice.cz 

sarkajindrova@zsmalsice.cz 

hana.frantikova@seznam.cz 

lhejna@email.cz 

 

 



 

8. Diskuse:  

 

a) Zhodnocení rekonstrukce školy 

- vše proběhlo v pořádku, bez vad a nedodělků. 

 

b) Nedostatek prostorů pro ŠD 

- 123 dětí v družině (5 oddělení), jedna třída v družině, ostatní ve třídách. Návrh využít 

venkovní prostory na pozemku školy – např. altánek, venkovní stoly a lavice. Dále se uvažuje 

o využití prostoru posilovny vedle tělocvičny. 

 

c) Bezpečnost v areálu školy 

- v areálu školy vede komunikace, kde jezdí auta a zároveň se zde pohybují děti z družiny. 

Návrh na uzavření závory (která je nyní trvale otevřená) v čase, kdy se zde pohybují děti 

z družiny. 

 

d) www.skolskerady.cz  -místo pro dialog nad rozvojem školy 

 

e) Doporučení pro aktualizaci volebního řádu školské rady. 

 

 

 

 

Zápis zpracovala: Lenka Hejná 

 

 

V Malšicích dne 18. 11. 2023 

 

 

 

http://www.skolskerady.cz/

